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REFERAT 

Skolebestyrelsesmøde d. 18. juni 2020 kl. 17 -18.15 

Deltagere: Henrik, Marie, Christian, Jeanette, Michala, Jimmi, Tippe, Gorm, Lasse, Hans, Marcus, Jan, 
Louise, Anne, Christian, Jakob 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Valg af tidsstyrer, spørgsmål til vejrudsigt og til evt. 

2. Velkommen til nye medlemmer af skolebestyrelsen  

Velkommen til Hans og Lasse som nye elevrådsformænd. 

Velkommen til nye forældrerepræsentanter: Marie, Christian, Jimmi  

3. Status på Coronaskole  
Forberedelse: ingen 

Output: orientering af bestyrelsen 

Lige pt. har vi en række af arrangementer, som ikke kan være som de plejer. Fx dimission, hvor vi 
ikke kan afholde et fælles arrangement, men må gøre det klassevis. 
9. klassernes sidste skoledag og sidste dag inden ferien bliver også anderledes, da vi ikke kan 
samle så mange børn. 

Ellers har vi i store træk fortsat med nødundervisningen som ved sidste status til bestyrelsen. 

Vi glæder os alle til at kunne vende tilbage efter ferien til en skole, der ligner sig selv noget mere. 
Der er en vis træthed i den anderledes skole, som indskolingen nu har været i i over to måneder. 

For udskolingens vedkommende har vi været tilbage en måned ca. og vi har set, at der har været 
en del spændende aktiviteter, tvunget af omstændighederne. Så noget af det ønske, vi tidligere har 
haft om en varieret skoledag, er kommet i stand i denne tid. Så der er bestemt positive erfaringer at 
tage med sig videre. 

Det har været en ny måde at afslutte skoleforløbet på for 9.klasserne, hvor vi ikke har haft 
afgangsprøverne som afslutning. Vi har derfor i stedet afholdt årsprøver. 

Her til sidst, efter afgivelse af årskarakterer, laver eleverne i 9 klasse en række andre 
arrangementer. 

Alle arbejdspladser i Gentofte kommune afholder i denne tid, efter aftale i hoved-MED, lærings- og 
trivselsdialoger om de erfaringer, vi kan tage med videre – både ift. arbejdet med børnene og i 
forhold til arbejdsmiljø. 

Vi vender tilbage på bestyrelsesmøde i starten af næste skoleår med pointer fra lærings- og 
trivselsdialogen. 

 

4. Skolens sommerfest  
Skolens sommerfest er aflyst pga. Corona. Skolebestyrelsen skal træffe beslutning om, hvorvidt der i stedet 
skal laves en indsamling til skolefonden, eventuelt kombineret med en aktivitet i de enkelte klasser. 

Forberedelse: overvej din stillingtagen til ovenstående 

Output: beslutning om indsamling mv. 

Tippe har undersøgt reglerne for indsamlinger. Det ligger inden for rammer, at vi som bestyrelse 
kan lave en indsamling blandt skolens forældre. Så der er intet til hinder for en indsamling. 

Der er flere muligheder – en regulær, fælles indsamling og/eller en opfordring til alle klasser om at 
lave et klassearrangement og så donere overskuddet fra disse arrangementer til skolefonden.  

Der bør være en særlig opmærksomhed på 9. klasserne, som plejer at tjene ind til egen skolerejse. 
Grundet Corona-situationen rejser tre af klasserne i marts og én i september. 

Beslutning: Lige efter sommerferien laver vi kommunikation til alle forældre om muligheder for 
donation mm. 
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5. Bestyrelsens arbejde kommende skoleår  
Forslag til mødedatoer: 20. august, 17. september, 29. oktober, 26. november, 14. januar, 25. februar, 25. 
marts, 6. maj, 17. juni. Der ønskes en drøftelse af, hvilke temaer skolebestyrelsen med fordel kan arbejde 
med i det kommende skoleår. 

Forberedelse: forholde sig til de foreslåede mødedatoer og overvej temaer til det kommende års 

bestyrelsesarbejde 

Forventet output: liste over temaer til drøftelse i skoleåret 2020-2021 

 

Opmærksomhedspunkt til mødedatoer: Kan de lægges, så de varierer mellem lige og ulige uger. 

 

Liste over mulige temaer: 

- Erfaringer og læring fra Corona-skole. Herunder betydninger for trafik mm. ved forskudt 
mødetid. 

- Trafik – vi har tidligere talt om, at næste step vil være at bedre trafikforholdene ved hallen. Plus 
opmærksomhedspunkter efter omlægningen på Grønnevænge 

- Digital dannelse og adfærd – hvordan arbejder skolen og hvad kan forældre gøre. 

- Opfølgning på erfaringer med anderledes, varieret undervisning under corona 

- Faglighed – hvordan tydeliggør vi vores høje skolefaglighed (som en modvægt til de 
fortællinger, der under tiden opstår om privatskoler vs. Folkeskoler) 

 

6. Kort nyt  

Formand:  

Formandsmøde i sidste uge:  

- Erfaringsopsamling fra Corona-perioden. De andre skoler har lignende erfaringer som os. 

- Økonomi: i lyset af udligningsreform, som kommer til at betyde en del for Gentofte Kommune, 
er der fra formandskredsen opmærksomhed på, at sikre skolerne en fortsat finansiering der 
kan stå mål med vores ambitioner.  

Medarbejdere:  

- Det har været imponerende at se, hvordan både kolleger og elever har givet sig i kast med nye 
former. Både i fjerundervisningen og i nødundervisningen tilbage på skolen. 

Vi har oplevet en hurtig tilvænning til de nye forhold – af flere omgange. 

Ledelse:  

- Vi har ansat en del nye kolleger, som vi glæder os til at tage imod. Seks lærere, to pædagoger, 
tre trainees. 

- Meget af arbejdet er pt. med blikket rettet mod det kommende skoleår og planlægningen i den 
forbindelse.  

- Vi har en del indskrivninger pt., hvor vi bl.a. får en del nye elever i udskolingen. Dog også lidt 
flere udmeldelser  

- Vi har i ledelsen besluttet, at vi afskaffer køleskabe til madpakker. Dette ud fra betragtninger 
om at mindske kontaktpunkter og spare på strømmen. 

 

7. Tak til Tippe! 

Det er Tippes sidste møde efter fire år i skolebestyrelsen, men hun udtræder nu hvor hendes datter 
er færdig med 9. klasse. 

Mange tak for samarbejdet – i skolebestyrelsen og i de 14 år som forælder på skolen. 

 

Jakob Kolding, 18. juni 2020  


